
Protokół Nr XVII/15 
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 17 grudnia 2015 roku 
 
 

Otwarcie obrad – godz. 14.30 
Zamknięcie obrad – godz. 15.30 
 
Ad. 1 
 
Obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając radnych i 
przybyłych gości.   
 
Ad. 2 
 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 
sesji uczestniczy 15 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów, gości 
zaproszonych oraz pracowników Urzędu Miasta i Gminy stanowią załączniki do protokołu). 
 
Ad. 3 
 
Na Sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał r. Pawła Wielgusa. 

 
Ad. 4 
 
Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej w 
Radkowie z dnia 30 listopada 2015 roku. 
 
Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem: 
Głosowało 15 radnych: za - 15      przeciw - 0       wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 5  
 
Przewodniczący RM zapytał, czy są uwagi i propozycje do proponowanego porządku obrad. 
(proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 
 
Burmistrz - wniósł o wprowadzenie do porządku obrad do pkt. 6 DRUKU NR 6 tj; projektu 
uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Radków na lata 
2016-2020”. Burmistrz wyjaśnił, że zaktualizowano plan wychodząc naprzeciw projektom, 
które będą kierowane do różnych funduszy oraz na zabezpieczenie stosownych oświadczeń 
w związku z projektem Rekultywacji Składowiska Odpadów Komunalnych w Ścinawce 
Dolnej. Zmieniono wiele zapisów, aby w okresie 2016-2020 swobodnie aplikować o środki 
finansowe oraz dostosowano zapisy do potrzeb. 
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem porządku obrad z uwzględnieniem zmian 
zgłoszonych przez Burmistrza. 
Głosowało 15 radnych: za - 15      przeciw - 0        wstrzymało się - 0. 
 
 
 
 
 
 
 



Ad. 6 
 
DRUK NR 1 w sprawie zmian w budżecie gminy Radków w 2015 roku 
 
Burmistrz - wyjaśnił, że zmiany w budżecie dotyczą dwóch ważnych projektów do planu tj.: 
Kanalizacja Sanitarna w Tłumaczowie oraz Lokalny Program Rewitalizacji Gminy Radków, 
który jest ważnym programem. Zmiany są potrzebne aby zabezpieczyć środki finansowe w 
budżecie gminy na w/w projekty.  
 
Z-ca głównego księgowego - poinformowała, że plan budżetu gminy po zmianach wynosi po 
stronie dochodów 40.661.696,73 zł oraz po stronie wydatków 39.8080.003,73 zł.  
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały.  
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za - 15     przeciw - 0    wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 2 zmieniający uchwałę Nr XXXIII/288/04 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 30 
grudnia 2004 roku w sprawie Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy 
Radków na lata 2005-2015  
 
Sekretarz Gminy - wyjaśniła, że po dokonaniu analizy wydatkowania środków pochodzących 
z wpłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych pozostała kwota 488,00 zł., którą 
z uwagi na bieżące potrzeby proponuje się przenieść do pkt. 12 preliminarza, tj.: zakup 
sprzętu sportowego, stroi sportowych i wyposażenia.  
 
Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za - 15     przeciw - 0    wstrzymało się - 0. 
 



DRUK NR 3 w sprawie powołania komisji doraźnej do zniszczenia zgłoszenia 
kandydata na ławnika   
 
Sekretarz Gminy - wyjaśniła, że w dyspozycji Urzędu pozostały dokumenty kandydata na 
ławnika, który nie został wybrany w wyborach w dniu 29 września 2015r., z uwagi na 
nieodebranie dokumentów w terminie wynikającym z przepisów podlegają one zniszczeniu 
przez komisję powołaną przez Radę Miejską. 
 
Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.   
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
K. Sypień - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.  
 
Przewodniczący RM - poprosił o zgłaszanie kandydatur do komisji. 
 
Do komisji doraźnej zostali wytypowani radni: K. Przybycień, A. Mielniczuk i R. Andrzejów, 
którzy wyrazili zgodę do pracy w komisji doraźnej do zniszczenia zgłoszenia kandydata na 
ławnika.  
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 15 radnych: za - 15     przeciw - 0    wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 4 w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radków 
 
Burmistrz - odczytał uzasadnienie do projektu uchwały oraz dodał, że projekt uchwały został 
dostarczony radnym w ustawowym terminie i przeanalizowany przez Komisje RM. 
Wieloletnia Prognoza Finansowa jest dokumentem wiodącym na lata 2013-2029 
dostosowana do potrzeb oraz jest planem na lata następne dla zapewnienia ciągłości działań 
Gminy. 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały. 
 
O godz. 1450 liczba radnych zmniejszyła się do 14 - z obrad sesji zwolniła się r. K. Sypień. 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała uchwałę nr III/276/2015 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 7 grudnia 2015 roku w sprawie 
pozytywnej opinii o projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Radków przedstawionej wraz z projektem uchwały budżetowej na rok 2016 (opinia stanowi 
załącznik do protokołu). 
 
Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.  
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 



A. Rakowska - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.  
 
Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały: 
Głosowało 14 radnych: za - 14       przeciw - 0     wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 5 w sprawie budżetu gminy Radków na 2016 rok    
   
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały. 
 
Z-ca Przewodniczącego RM - odczytała uchwałę nr III/275/2015 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 7 grudnia 2015 roku w sprawie 
pozytywnej opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta I Gminy Radków projekcie 
uchwały budżetowej na 2016 rok oraz uchwałę nr III/277/2015 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 7 grudnia 2015 roku w sprawie opinii 
o możliwości sfinansowania deficytu Gminy Radków przedstawionego w projekcie uchwały 
budżetowej na 2016 rok (opinie stanowią załącznik do protokołu). 
 
Burmistrz - poinformował, że opinie RIO są pozytywne i nie ma zagrożenia płynności 
finansowej Gminy. Na dzień dzisiejszy sytuacja finansowa Gminy jest bardzo dobra bo w 
ostatnim kwartale w wyniku rozliczeń programów transgranicznych i zwrotu środków 
kredytowanych z różnych źródeł jest zabezpieczenie na lokatach w kwocie około 
2.900.000,00zł. Wszystkie płatności realizowane są na bieżąco i pozostałe środki na koncie 
to kwota około 2.000.000,00 zł. Burmistrz poprosił o przyjęcie założeń budżetowych na rok 
2016. 
 
Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie budżetu gminy 
Radków na 2016 rok. 
 
B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
A. Rakowska - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.  
 
Po wyczerpaniu procedury przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały w 
sprawie budżetu gminy Radków na 2016 rok: 
Głosowało 14 radnych: za - 14      przeciw - 0     wstrzymało się - 0. 
 
DRUK NR 6 w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy 
Radków na lata 2016-2020” 
 
Przewodniczący RM - odczytał projekt uchwały i poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM 
w sprawie przedmiotowego projektu uchwały.  
 



B. Kopalko - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
P. Trybus - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
A. Rakowska - Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz - Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
B. Sobczyńska - Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.  
J. Gorczycki - Komisja Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.  
 
Przewodniczący RM - poprosił o głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. 
Głosowało 14 radnych: za - 14      przeciw - 0     wstrzymało się - 0. 
 
Ad. 7 
Nie było. 
 
Ad. 8 
Nie zgłoszono. 
 
Ad. 9 

Przewodniczący RM - odczytał wniosek Dyrektora GCKSiT w Radkowie w sprawie 
umorzenia noty księgowej na kwotę 42.680,00 zł dotyczącej zwrotu środków finansowych 
otrzymanych jako odszkodowanie za spalony domek letniskowy nad zalewem oraz opinię 
Burmistrza Miasta i Gminy.  
 
Przewodniczący RM poddał pod głosowanie wniosek o wyrażenie zgody na umorzenie kwoty 
42.680,00 zł. z tytułu zwrotu środków finansowych otrzymanych jako odszkodowanie za 
spalony domek letniskowy nad zalewem (nota księgowa nr 48/2014 z dnia 24.11.2014r.).  
 
Głosowało 14 radnych:  za - 11   przeciw - 0   wstrzymało się - 3.     
 
Burmistrz - podziękował radnym za przyjęcie budżetu gminy Radków na 2016 rok oraz złożył 
życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia. 
 
Przewodniczący RM - złożył życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia. 
 

Ad. 10 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XVII sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie. 
 
Protokołowała:             Przewodniczący RM w Radkowie 

Lucyna Połowczuk            Stanisław Hajłasz 

                                              
                                                                                                                                                                                                                                                                                        


